
Fusie N-VA afdelingen 
Lokeren & Moerbeke een 
feit. Samen klaar voor 2024
We kondigden op onze nieuwjaarsreceptie aan dat we vanaf 
nu als één afdeling werken. We gaan samen op volle sterkte 
richting verkiezingen 2024. Huidig ondervoorzitter Dirk Van 
de Voorde uit Lokeren blij�  op post, maar wordt ge� ankeerd 
door mede-ondervoorzitter Giovanni Ferrari uit Moerbeke.

Verantwoordelijk samenwerken
“We delen de ambitie om mee te besturen. Want onze V-partij 
staat voor Vlaamse verantwoordelijkheid. En die verantwoorde-
lijkheid nemen wij graag samen op in de nieuwe fusiegemeente”, 
zegt voorzitter Bart De Maesschalck. “We zijn daarin pioniers 
en roepen het stadsbestuur op om samenwerking hoger in het 
vaandel te dragen.” 

Constructieve oppositie
“Wij voeren constructieve oppositie in uw belang. Lokeren en 
Moerbeke zijn bevoorrechte partners want er zijn al lang samen-
werkingsverbanden tussen onze gemeenten: IDM, Interwaas en 
het vaccinatiecentrum in coronatijden. We geloven oprecht in 
betere omstandigheden voor alle inwoners op lange termijn,” 
geeft voorzitter Bart De Maesschalck aan.

Directe samenwerking tussen de afdelingen
“We wilden de afdelingen snel echt laten samenwerken. Dat is 
met het oog op die fusie logisch en goed. Om Moerbeke daarin 
een reële plaats te geven was ik akkoord om de rol van onder-
voorzitter van die nieuwe afdeling op te nemen”, vult kersvers 
ondervoorzitter Giovanni Ferrari aan. Ook uw mening telt. Wij 
doen aan politiek voor alle Lokeraars en alle Moerbekenaren. 

Wilt u onze campagne mee ondersteunen of op onze lijst 
staan? Zet uw schouders mee onder ons project. Neem contact 
op via lokeren-moerbeke@n-va.be. 
We kijken ernaar uit om u te ontmoeten! 

Lokeren NIET fel naturel, met Moerbeke erbij wel
Lokeren is niet fel naturel. Maar er is een troost: door de fusie met het feller naturel Moerbeke zal Lokeren groener worden.  

Tien procent onder het gemiddelde
Het percentage van het totale Lokerse grondgebied met groenoppervlakte in de directe buurt en in de verschillende wijken ligt 
tien procent onder het Vlaamse gemiddelde. Ook met de cijfers over het eigen stadsdeelgroen, stadsgroen en stadsbos scoort 
Lokeren tien procent onder het Vlaamse gemiddelde.
    
Verkavelingswoede eist zijn tol
Door de verkavelingswoede wordt er steeds meer groen ingepalmd en ligt de bebouwingsgraad in Lokeren vier procent hoger 
dan het Vlaamse gemiddelde van 28,5 procent. Lokeren eigent zich ten onrechte de eigenschap fel naturel toe. Het trad zelfs niet 
toe tot het bosproject voor het Waasland.   

Nationaal ondervoorzitter Lieve Tuyman samen met 
voorzitter en ondervoorzitter van N-VA Lokeren-
Moerbeke Bart De Maesschalck en Giovanni Ferrari.
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Goede kennis Nederlands verplicht voor sociale huurders
Sociaal huren is een verhaal van rechten en plichten. Het systeem moet eerlijk zijn zodat de sociale woningen gaan naar wie daar 
echt nood aan hee� . Vlaams minister van Wonen Matthias Diependaele nam de voorbije jaren verschillende maatregelen om dat 
te garanderen. 

19 fraudegevallen 
Via de middelentoets werden sociale huurders in Lokeren 
gecontroleerd op het bezit van een eigendom buiten Vlaanderen. 
De sociale huisvestigingsmaatschappij Tuinwijk voerde 37 
onderzoeken uit en bij 19 vond men bewijs van fraude. 
Ondanks ons aandringen weigert Tuinwijk systematische 
controles uit te voeren. 

VDAB en Nederlands
Sinds 1 januari 2023 kwamen er twee nieuwe regels bij. Sociale 
huurders die kunnen werken moeten zich inschrijven als werk-
zoekende bij de VDAB. 
Daarnaast verstrengt de taalkennisvereiste van het Nederlands. 
Vanaf de toewijzing van de sociale woning krijgen huurders 
twee jaar de tijd om taalniveau A2 te halen. 

“We moeten een sociale woning veel meer zien als een 
springplank. Goede taalkennis en een job zijn de beste 
manier om zo snel mogelijk weer op eigen benen te staan”, zegt 
Vlaams minister Matthias Diependaele.

Burgemeester van Lokeren binnenkort op lijst N-VA?
De burgemeester van Lokeren pleitte al in juni 2019 voor een doorgedreven confederalisme. Hij lanceerde daarover zelfs 
een petitie. De N-VA pleit voor datzelfde, brandend actuele confederalisme. “It’s a time for choosing, het is tijd om een 
keuze te maken”, zo gaf N-VA-voorzitter Bart De Wever het aan in zijn nieuwjaarsboodschap.

“Wij nodigen de burgemeester uit om lid te worden van de N-VA en verwachten hem op onze lijst voor 2024. 
Hij heeft zich nog niet aangemeld maar het is nog niet te laat”, lacht voorzitter Bart De Maesschalck. “N-VA 
maakt werk van de toekomst: Vlaams, veilig en verantwoord. Blijkbaar deelt de burgemeester ons partij-
programma. Het is in 2024 echt tijd om een keuze te maken. Ik roep op tot hernieuwde politieke moed om 
dit confederaal model te steunen. Want lokale politici hebben ook een nationale verantwoordelijkheid.” 

Wat met het funerair erfgoed?
Het stadsbestuur zorgt voor onrust door aanplakbrieven op verwaarloosde graven op het kerkhof van Daknam. 

Een dorp met een ziel
Het is waar, er verliepen enkele concessies maar 
graven bewaren als funerair erfgoed is toch een 
paar duizend euro’s waard. Daknam heeft met 
de kerk en de witte muur die het oude kerkhof 
omringt Codswoldsallures, een echt Midsummer 
Night Murders decor. Dat historisch waardevolle 
dorpsbeeld vormt tevens de ziel van het dorp. 

Erfgoed beschermen
Vlaams minister voor Onroerend Erfgoed Matthias 
Diependaele doet veel inspanningen om erfgoed 
te beschermen. Zal het stadsbestuur enig respect 
tonen voor dat erfgoed en zijn dorpsgemeenschap? 
Hoe mooi is ons dorp echt voor hen?

Ik reken erop dat de woonmaatschappij 
Tuinwijk zal controleren en sanctioneren 
als dat nodig is”, besluit Vlaams minister 
Matthias Diependaele.

“Is Lokeren 
de bakermat 

voor het 
confederalisme?”
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Slimme verkeerslichten op- en afrittencomplex van E17 
In ons vorig Huis-aan-huisblad kaartten we die gevaarlijke situaties aan. En kijk: goed oppositiewerk loont. 

“De zes kruispunten op het op- en afrittencomplex van E17 worden uitgerust met intelligente verkeerslichten. De aanpassingen 
worden uiterlijk midden maart 2023 uitgevoerd. Dan installeren we de nieuwe verkeersregelaars”, antwoorde de bevoegde minister 
op de vraag van Vlaams N-VA-parlementslid Koen Daniels. De omschakeling naar intelligente installaties biedt een antwoord op de 
doorstromingsproblemen. Een volgende stap is werken aan een betere bereikbaarheid met openbaar vervoer van het industriepark. 

Duidelijk beleid voor 
nieuw zwembad 
blijft uit
Het nieuwe zwembad krijgt stilaan vorm. De 
N-VA vond het tijd om enkele beslissingen te 
nemen en regels vast te leggen. De meerderheid 
en Groen vonden dat nog niet nodig. Zij weigeren 
een debat en verkiezen struisvogelpolitiek.

Sportparel
Het zwembad bestaat uit een instructiebad, een peuterbad en een 
gewoon zwembad naast een ontspannend gedeelte met bijhorende 
horeca. De opening is voorzien in de herfstvakantie van 2023.  
Wij vonden het tijd om ook belangrijke beslissingen te nemen en 
regels vast te leggen over de uitbating van het zwembad. Dat is 
met de recente moeilijkheden in vele openbare zwembaden zeker 
geen overbodige luxe.

Concrete voorstellen
Manu Diericx stelde in de gemeenteraad van 31 januari daarom 
volgende regels voor:

    minimum vijf publieke ochtend- of avondopeningen per week
    zorgen dat elke leerling van Lokerse scholen minstens 

     tweewekelijks kan zwemmen met de klas
    een verlaagd tarief voor Lokeraars en Moerbekenaars

    een nultolerantie voor geweld en overlast, inclusief zwarte lijst voor 
overtreders

    gelijke openingsuren voor mannen en vrouwen.

Meerderheid kiest geen beleid
De meerderheid en Groen vonden het evenwel niet nodig daar-
over een standpunt in te nemen. Zij laten het aan de sportdienst 
over om een beleid uit te werken en zij zullen dan wel zien. 
Het is toch aan het stadsbestuur om de algemene principes en 
richtlijnen vast te leggen? Daarop kan de administratie zich dan 
baseren om een beleid uit te werken. In Lokeren niet. Het debat 
werd verplaatst naar een commissievergadering, maar 
beslissingen werden niet genomen. Struisvogelpolitiek over 
nochtans logische regels en principes.

Eedafl egging nieuw OCMW- en 
gemeenteraadslid van Moerbeke: 
GIOVANNI FERRARI
Op 31 januari 2023 legde Giovanni Ferrari de eed af als nieuw OCMW- en gemeenteraads-
lid voor Moerbeke. In december 2022 werd hij verkozen als voorzitter en secretaris van 
N-VA Moerbeke, dat in februari 2023 fusioneerde met N-VA Lokeren. 
Giovanni werd unaniem verkozen als mede-ondervoorzitter van de nieuwe afdeling N-VA 
Lokeren-Moerbeke. Wij wensen hem alle succes toe bij de uitvoering van zijn nieuwe 
functies als gemeenteraadslid en fractieleider in Moerbeke. 

www.n-va.be/lokeren
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